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UIT DE NOTULEN 
Bestuursvergadering van 7 januari 1960 

In de eerste vergadering in het nieuwe jaar was voor het 
laatst aanwezig de kortgeleden als zodanig in functie getreden 
voorzitter van de L.H.V., collega H. Frese, die van de op
richting van het Genootschap af namens de L.H.V. als advi
serend lid zitting heeft gehad in het N.H.G.-bestuur. De voor
zitter sprak hartelijke en waarderende woorden over het be
langrijke werk, dat Frese voor het Genootschap he eft verricht 
en over zijn waardevolle adviezen, die hct N.H.G.-bestuur in 
vele moeilijke zaken tot steun zijn geweest. Frese zeide door 
zijn nieuwe functie weI tot afscheid genoopt te zijn, maar zeg
de het N.H.G.-bestuur namens het bestuur van de L.H.V. een 
andere adviseur toe, daar samenwerking door beide besturen 
belangrijk wordt geacht en de relatie dus behouden dient te 
blijven. 

De belangrijkste ingekomen stukken behelsden: 
a een inmiddels in "huisarts en wetenschap" vermelde gift 

van f 10.000 van de Nillmij, voor het werk van het N.H.G. 
beschikbaar gesteld ter gelegenheid van het honderdjarig 
bestaan van deze Maatschappij; 

been bericht van de Gezondheidsorganisatie T.N.O., dat het 
reeds verleende subsidie voor het verloskunde-onderzoek-
1958 op verzoek van het N.H.G. tot ultimo 1960 is ver
lengd; 

c een bericht van dezelfde organisatie, dat voor het abortus
onderzoek-1960 het aangevraagde subsidie geheel conform 
het N.H.G.-voorstel is toegestaan. 

Dat het bestuur deze ingekomen stukken met grote instem
ming en dankbaarheid heeft begroet, behoeft geen betoog. Dat 
zich voor het abortusonderzoek-1960, dat op 1 februari 1.1. is 
begonnen, nu ongeveer 350 deelnemers hebben aangemeld 
werd ter vergadering medegedeeld. Dit is een verheugend 
aantal en betekent, vergeleken met het vorige N.H.G.-onder
zoek-van-het-jaar, een duidelijke toeneming van de helang
stelling voor het op deze wijze deelnemen aan wetenschappe
lijk werk. 
Besloten werd een aanvang te maken met region ale cursussen 
in discussie-techniek en groepsarbeid, waar deze de gang van 
zaken in de Centra zouden kunnen bevorderen. Dergelijke 
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cursussen zullen ook worden georganiseerd met het oog op de 
steeds groeiende behoefte aan kadervorming binnen het Ge
nootschap. Een deel der nu ter beschikking staande geldmid
delen kan op deze wijze nu ten goede komen aan enkele 
uiterst noodzakelijke activiteiten, die het goed functioneren 
van het Genootschap in al zijn geledingen aanzienlijk zullen 
kunnen bevorderen. 
Over de medisch-farmaceutische voorlichting, waaraan in het 
Genootschap zulk een behoefte blijkt te bestaan, maar die het 
N.H.G.-bestuur meent niet zelf te kunnen entameren, zal nu 
op korte termijn contact worden gezocht met de Kon. Nederl. 
Mij t.b.d. Geneeskunst. 
Om op het Ledencongres meer ruimte voor wetenschappelijke 
voordrachten en voor discussie te krijgen, werd de mogelijk
heid van twee Ledencongressen per jaar onder het oog gezien. 
Een van deze congressen zou dan een uitsluitend huishoudelijk 
karakter kunnen dragen en op dezelfde dag kunnen worden 
gecombineerd met een bijeenkomst van het bestuur met de 
vertegenwoordigers der Centra, c.q. met die der Adviescom
missies en Landelijke Studiegroepen. Een communis opinio 
werd hierover nog niet verkregen en eventuele wijzigingen op 
dit punt behoeven uiteraard ook nog de goedkeuring van het 
Ledencongres. Als voorlopige gedachtenwisseling echter was 
deze bespreking toch zeer interessant. 
De opleiding van de huisarts kwam weer uitvoerig ter sprake. 
Er schijnen zich op dit gebied verheugende perspectieven te 
ontwikkelen en het N.H.G. zal moeten trachten hiervoor een 
open oog te hebben en samenwerking te zoeken met de be
trokken ins tan ties bij het verwezenlijken van zijn plannen. 
Ook de stage bij huisartsen zal hierbij ter discussie moe ten 
komen. Een werkgroep om hierover een rapport samen te stel
len is in voorbereiding. Deze plannen op lange termijn dienen 
zeker niet overhaast te worden ontwikkeld, maar wei zal het 
N.H.G.-bestuur steeds diligent moe ten blijven om de zich op 
dit gebied evoluerende inzichten voorzichtig in de door het 
Genootschap voorgestane richting te belnvloeden. 
Besloten werd wederom een generaal overzicht van de jaar
verslagen der Centra samen te stellen. Indien deze verslagen 
tijdig binnen komen, zou hierdoor tussen de Centra onderling 
een, zij het slechts schematische uitwisseling van opgedane er
varingen en toegepaste methodieken kunnen worden bereikt. 
Gehoopt werd, dat de Centra hieraan vlot zouden willen 
medewerken, want slechts dan zal het secretariaat dit vrij 
omvangrijke werk nog op tijd kunnen voltooien. 
Teneinde de Commissies, Studiegroepen en Centra een goed 
inzicht te geven in hun financieIe toestand en het overschrij
den van hun begrotingen te voorkomen, zullen zij meer recht
streeks worden betrokken bij de financiele aspecten van hun 
activiteiten en periodiek worden geconfronteerd met de stand 
hunner geldmiddelen. 

Deze vergadering werd besloten met het bespreken van de 
vraag of het N.H.G. bij leden en niet-Ieden mogelijk de indruk 
wekt te hoog te grijpen door het op de voorgrond stellen van 
wetenschappelijk onderzoek in het algemeen en door het pro
pageren hiervan in Centra en lokale studiegroepen. De moge
lijkheid werd onder het oog gezien, dat hierdoor binnen het 
N.H.G. velen zouden zijn afgeschrikt activiteiten te ontplooien 
en buiten het Genootschap de schijn is gewekt het N.H.G. een 
min of meer selecte groep huisartsen te willen doen zijn met 
(te) hoog gestemde aspiraties. Hoewel voor insiders niets min
der waar is dan dat, verdient het toch overweging of niet ook, 
of althans meer dan voorheen, de aandacht zal moeten wor
den gericht op eenvoudigere en meer beperkte onderwerpen, 
zowel wat het onderzoek in de studiegroepen betreft, als ook 
in de vorm van meer praktische cursussen in de Centra. Deze 
zelfkritiek van het N.H.G.-bestuur zou aanmerkelijk aan 
waarde kunnen winnen, indien meer positieve suggesties uit 
de Centra en ook van buiten het N.H.G. zouden worden ver
kregen. Ook hier kwam dus weer naar voren de behoefte aan 
informatie door de Centra, uit de Centra, ten behoeve ,:1.11 de 
Centra. 
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